



Victoria General Hospital Service Rates for Non-Residents of Canada

Effective April 1, 2019 to March 31, 2020.
 Rates are subject to change.

* Urgent Care visit (does not include Diagnostic Imaging tests)	\$1,077.00
Diagnostic Imaging (charge per test)	
CT Scan	\$2,358.00
X-Ray	\$540.00
**Ultrasound/Nuclear Medicine/Fluroscopy	\$1,077.00
Inpatient - Adult	
Room rate per day - Regular ward	\$2,817.00
Surgery	
Surgical procedure	\$4,155.00
Add-on per day: Regular ward inpatient rate (if required).....	\$3,459.00
* Outpatient Clinic visit (does not include Diagnostic Imaging tests)	\$1,077.00
Outpatient Laboratory and other diagnostic tests not specifically listed	\$540.00

Physician fees are not included in the above fees.

- * Victoria General Hospital does not bill Urgent Care visit or outpatient clinic visit fees to insurance companies for non-residents of Canada. Payment is due immediately.
- ** Select discrete high cost diagnostic imaging procedures including Nuclear Medicine, Fluoroscopy and Ultrasound are included in the Urgent Care and the Outpatient Clinic visit fees. CT scans and X-rays are not included.

These specified services are not the sole or exclusive charges which may be incurred during the course of treatment. Additional charges may apply. All figures quoted in Canadian dollars. For further information, contact VGH Finance at 204-477-3360.



Tarifs des services de l'Hôpital général Victoria (HGV) pour les non-résidents du Canada

Tarifs en vigueur du 1^{er} avril 2019 au 31 mars 2020,
sous réserve de modification.

* Visite soins d'urgence mineure (excluant les tests d'imagerie diagnostique)....	1 077,00 \$
Imagerie diagnostique (tarif par test)	
Tomodensitométrie	2 358,00 \$
Radiographie	540,00 \$
**Échographie / Médecine nucléaire / Fluoroscopie	1 077,00 \$
Hospitalisation - Adulte	
Tarif quotidien d'une chambre – Service régulier.....	2 817,00 \$
Chirurgie	
Intervention chirurgicale.....	4 155,00 \$
Ajout quotidien : hospitalisation dans un service régulier (au besoin).....	3 459,00 \$
* Consultation en clinique externe (excluant les tests d'imagerie diagnostique)...	1 077,00 \$
Laboratoire ambulatoire et autres tests diagnostiques pas spécifiquement énumérés	
.....	540,00 \$

Les honoraires médicaux ne sont pas inclus dans les tarifs ci-dessus.

- * L'Hôpital général Victoria ne facture pas les compagnies d'assurance pour les visites aux Soins d'urgence mineure ou aux cliniques externes par des non-résidents du Canada. Le paiement est exigible immédiatement.
- ** Certaines procédures distinctes d'imagerie diagnostique à coût élevé y compris la médecine nucléaire, la fluoroscopie et les échographies sont comprises dans le tarif de visite de Soins d'urgence mineure et de clinique externe. Les tomodensitométries et les radiographies ne sont pas comprises.

Les tarifs précisés ici ne représentent pas les frais uniques ou exclusifs pouvant être encourus dans le cadre d'un traitement. Des frais supplémentaires peuvent s'appliquer. Tous les montants inscrits sont en dollars canadiens. Pour obtenir plus d'information, communiquez avec le Service des finances de l'HGV au 204 477-3360.